
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 22/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 635α/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση έκδοσης ψηφίσματος συμπαράστασης στα 
δίκαια αιτήματα των αγροτών» 

 
 Σήμερα 2 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 28-11-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 Παρόντες                                               Απόντες              Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Ι. Κουρουζίδης    ------------------ 
2. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Κ. Βαφείδης Ε. Παναγιωτίδης  
4. Α. Δελαβερίδης  Ε. Σοφιανίδης  
5. Δ. Αδάμου    
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης  Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης  Γ. Μπαλτζής 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές  Θ. Δεμερτζίδης 
11. Α. Μαρκούλης   
12. Α. Καραντουμάνης   
13. Λ. Τάκης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Χ. Παπαγεωργίου   
16. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
17. Β. Τσίλης 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Δ. Ζαμάνης 
20. Μ. Αδαλόγλου 
21. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 635/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. 
Χ.Παπαγεωργίου και Φ.Γαλανούδη.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. 
Π.Αγαθαγγελίδης. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 645/96 απόφασης αποχώρησε η 
κ. Π.Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 646/96 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Δ.Αδάμου. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 654/96 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Δ.Ζαμάνης. 



 Στη συνέχεια  αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: Θα ήθελα να προτείνω να βγει ένα ψήφισμα του Δ.Σ που θα 
συμπαρίσταται στα αιτήματα του αγροτικού κόσμου. Θα ζητά από την κυβέρνηση            
να ενσκύψει στο πρόβλημα και να λύσει τα προβλήματα αυτά και θα ζητάει επί 
πλέον, ειδικώτερα για την περιοχή μας και το νομό μας, να αποζ/θούν οι αγρότες για 
τις ζημίες που πάθανε από τον παγετό της άνοιξης γιατί είναι ένα θέμα που χρονίζει. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χιονίδης: Εχω την εντύπωση μήπως ανοίξουμε τους κρονούς, διότι οι έχοντες τα 
τρακτέρ είναι κατέχοντας των δρόμων τώρα. Πρέπει να συζητηθεί το θέμα. 
Δήμαρχος: Δεν λέω ότι πρέπει να συνηγορήσουμε υπέρ των καταλήψεων των 
δρόμων. Λέω ότι στηρίζουμε τα αιτήματα του αγροτικού κόσμου που έχουν σχέση 
με τη μείωση του εισοδήματός τους. Εκφράζουμε την επιφύλαξή μας σ’ ότι αφορά 
την κατάληψη κεντρικών οδικών αρτηριών που έχουν νεκρώσει μία χώρα και 
ζητούμε να επιλυθεί και το τοπικό ζήτημα της αποζημίωσης των αγροτών της 
περιοχής μας για τις ζημίες από τον παγετό της άνοιξης για τις οποίες δεν φαίνεται να 
υπάρχει το νομοθετικό πλαίσιο για ν’ αποζημιωθούν. 
Ζαμάνης: Μπορούμε να βάλουμε αίτημα για την πληρωμή της θεσμικής τιμής του 
συμπύρηνου ροδακίνου.  
Δήμαρχος: Αν συμφωνούμε τα καταγράφουμε. 
Πρόεδρος: Με την επιφύλαξη για τους τρόπους τους οποίους οι αγρότες διεκδικούν 
κλείνοντας και αποκόπτοντας τις συγκοινωνίες και την ελεύθερη μετακίνηση των 
πολιτών κ.λ.π. 
Σιδηρόπουλος: Διαφωνώ. Με καμμία επιφύλαξη. Στην πραγματικότητα είναι 
καταδίκη των αγροτών.  
Πρόεδρος: Προτείνω τους κ. κ. Πουλασουχίδη και Αδαλόγλου να συντάξουν ένα 
κείμενο ψηφίσματος και να μας το φέρουν για να το εγκρίνουμε. 
.....................................................................................................................................
.. 
 
 Οι κ. κ. Πουλασουχίδης και Αδαλόγλου στο τέλος της συνεδρίασης 
κατέθεσαν στο προεδρείο σχέδιο ψηφίσματος. 
.....................................................................................................................................
.. 
 
Πρόεδρος: Να σας διαβάσω το κείμενο που έχει συνταχθεί από τους συναδέλφους 
μας και στη συνέχεια ν’ αποφασίσουμε για την έγκριση ή μη του ψηφίσματος. 
 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 
 α) Στηρίζει τα δίκαια αιτήματα των αγροτών για την ικανοποίηση των 
θεσμικών αιτημάτων τους από την Κυβέρνηση. 
 β) Για τους αγρότες της περιοχής μας, ειδικά, αναμένει από την Κυβέρνηση, 
να προχωρήσει στη λήψη των αναγκαίων μέτρων για την καταβολή αποζημιώσεων 
των ζημιών, που υπέστησαν κατά τη φετεινή περίοδο από την κακοκαιρία και την 
κατοχύρωση της θεσμικής τιμής του συμπύρηνου ροδακίνου. 
 γ) Αναγνωρίζει ως θεμιτή τη μαχητική διεκδίκηση των αιτημάτων τους, 
εκφράζοντας, όμως, και τις επιφυλάξεις του, για την αποκοπή μεγάλων τμημάτων της 
Χώρας μας, που δημιουργεί ανεπιθύμητες παρενέργειες σε άλλες κοινωνικές ομάδες.  
Πρόεδρος: Συμφωνείτε κ. συνάδελφοι; 
Σύμβουλοι: Ναι. 



Πρόεδρος: Απόντος του κ. Σιδηρόπουλου είναι ομόφωνο το ψήφισμα. Ο κ. 
Σιδηρόπουλος εξέφρασε την επιφύλαξή του, αλλά αυτή τη στιγμή λείπει από την 
αίθουσα των συνεδριάσεων του Δ.Σ.  
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την πρόταση του Δημάρχου. 
2. - Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος συμπαράστασης στα δίκαια αιτήματα των 
αγροτών, στην καταβολή αποζ/σεων των ζημιών που υπέστησαν αυτοί στη φετινή 
περίοδο και στην κατοχύρωση της θεσμικής τιμής του συμπύρηνου ροδακίνου. 
3. - Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
«Το Δημοτικό Συμβούλιο Βεροίας: 
α) Στηρίζει τα δίκαια αιτήματα των αγροτών για την ικανοποίηση των θεσμικών 
αιτημάτων τους από την Κυβέρνηση. 
β) Για τους αγρότες της περιοχής μας, ειδικά, αναμένει από την Κυβέρνηση, να 
προχωρήσει στη λήψη των αναγκαίων μέτρων για την καταβολή αποζημιώσεων των 
ζημιών, που υπέστησαν κατά τη φετινή περίοδο από την κακοκαιρία και την 
κατοχύρωση της θεσμικής τιμής του συμπύρηνου ροδακίνου.  
γ) Αναγνωρίζει ως θεμιτή τη μαχητική διεκδίκηση των αιτημάτων τους, 
εκφράζοντας, όμως, και τις επιφυλάξεις του, για την αποκοπή μεγάλων τμημάτων της 
Χώρας μας, που δημιουργεί ανεπιθύμητες παρενέργειες σε άλλες κοινωνικές 
ομάδες». 
 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα ν’ αποσταλεί: 
1) Βουλή των Ελλήλων 
2) Γρ. Πρωθυπουργού 
3) Υπ. Γεωργίας 
4) Πολιτικά κόμματα (Βουλής) 
5) Ομοσπονδίες αγρ. συλλόγων Νομού Ημαθίας 
6) Τοπικά Μ.Μ.Ε. 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 635α / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Α. Δελαβερίδης           Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Δ. Αδάμου                    Β. Τσίλης 
 Θ.Τέτος                       Γ. Χιονίδης 
Ε. Λελεκάκης              Δ. Ζαμάνης 
Κ. Πουλασουχίδης     Μ. Αδαλόγλου 
Π. Καρασαββίδου       Π.Αγαθαγγελίδης 
Κ. Γκαβαϊσές 
Α. Καραντουμάνης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  19 - 12 - 1996 

        Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 
      ΑΓΑΘΟΝΙΚΟΣ  ΔΕΛΑΒΕΡΙΔΗΣ 
 
 


